
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XI/2019 

XI Sesja w dniu 12 czerwca 2019  

Obrady rozpoczęto 12 czerwca 2019 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:12 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Jedenaste posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 12 czerwca 2019 roku o godz. 11:00 

otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

 Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy  - Adam Kopis, 

- Sekretarz Gminy  - Małgorzata Gąszczak, 

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -  

Tomasz  Jerczyński, 

- p.o. Kierownika Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i Promocji 

Gminy – Karolina Goj, 

- inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- informatyk – Przemysław Mrózek,          



oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do 

niniejszego  protokołu. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok 

1) omówienie raportu o stanie Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok, 

2) debata nad raportem, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Łęka 

Opatowska. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok. 

8. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego według stanu na dzień  

31 grudnia 2018 rok. 

9. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o: 

1) przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2018 rok, 

2) wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Łęka Opatowska za rok 2018. 

10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok. 

11. Zapoznanie się z opiniami innych komisji w odniesieniu do wykonania budżetu Gminy za 

2018 rok. 

12. Dyskusja. 

13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok, 

2) udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok, 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Gminy. 

Wójt Gminy poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok oraz projektu uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019- 2039 r.  

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia pierwszej zmiany do porządku obrad - projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok.  

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Olbrych 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie drugiej zmiany do porządku obrad - projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019- 2039.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Olbrych 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Olbrych 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok 



1) omówienie raportu o stanie Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok, 

2) debata nad raportem, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Łęka 

Opatowska. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok. 

8. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego według stanu na dzień  

31 grudnia 2018 rok. 

9. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o: 

1) przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2018 rok, 

2) wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Łęka Opatowska za rok 2018. 

10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok. 

11. Zapoznanie się z opiniami innych komisji w odniesieniu do wykonania budżetu Gminy za 

2018 rok. 

12. Dyskusja. 

13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok, 

2) udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok, 

3) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-

2039r.  

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Gminy. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z X sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 

wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 

lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Idąc dalej poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Olbrych 

 



4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Zgodnie z paragrafem 32 ust.1 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za 

okres od  23.05.2019 r. do 12.06.2019 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

6. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok. 

 

1) omówienie raportu o stanie Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok, 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przytoczył art. 28 aa ustawy o samorządzie 

gminnym, który szczegółowo opisuje rozpatrzenie raportu o stanie gminy. 

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który omówił raport o stanie Gminy Łęka Opatowska za 

2018 rok, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2) debata nad raportem, 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który spytał o zestawienie dot. struktury społeczeństwa 

przedstawionej w raporcie według wieku, czy jesteśmy społeczeństwem starzejącym, czy w 

sile wieku, czy patrząc przyszłościowo obecna ilość dzieci zapełni miejsca w placówkach 

oświatowych? Następnie spytał o ilość mieszkańców, czy to jest ilość stale zameldowanych 

czy połączona z czasowym. Idąc dalej spytał o ilość obecnie zameldowanych obcokrajowców 

na terenie gminy? 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż dziękuje za sugestię na najbliższe posiedzenie przygotuje 

odpowiednie zestawienie mieszkańców według wieku. Podana w raporcie ilość mieszkańców 

jest to ilość na stałe zameldowanych 

Odnośnie ilości obcokrajowców jest w granicach ok. 150-200. Następnie Wójt powiedział, iż  

postara się dokładnie to sprawdzić i odpowiedzieć w późniejszym czasie.  

 

Idąc dalej Przewodniczący Rady spytał  odnośnie zestawienia decyzji o warunkach 

zabudowy, że tego mu zabrakło w raporcie. Z tego co wie, gmina prężnie się rozwija i to pod 

względem budownictwa mieszkaniowo – jednorodzinnego jak i zakładów i te decyzje o 

warunkach zabudowy powodują, że później spotykamy się z problemem, że trzeba 

doprowadzić wodę, kanalizację bo to jest w obowiązku gminy. Następnie zaproponował aby 

w przyszłym roku rozważyć pochylenie się nad studium uwarunkowań i wykonać Miejscowy 

Plan Zagospodarowania Przestrzennego dla tych miejscowości gdzie tego nie ma, zważając 

na problem w niektórych miejscowościach, że nie ma gdzie budować bo np. jest tam 

określona klasa gleby.  

 



Następnie głos zabrała Sekretarz Gminy, która wyjaśniła, iż ilość decyzji o warunkach 

zabudowy jest przedstawiona na stronie 75 omawianego raportu. 

 

Przewodniczący Rady przeprosił, iż informację przeoczył. 

 

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił, iż kwestia otwarcia studium jest 

niezmiernie ważna  i na pewno wiąże się z ogromnymi kosztami. Jeśli będzie podjęta  decyzja 

o pochyleniu się nad otwarciem studium  to rzeczywiście będzie to w jakimś stopniu dla 

jednych bardzo korzystne dla drugich mniej ale, będzie to określone prawnie i 

doprecyzowane, co przyczyni się do ułatwienia min. dla Państwa Radnych w podejmowaniu 

określonych decyzji.  

 

Na koniec wypowiedzi Wójt podziękował również Państwu Sołtysom za współpracę o 

których nie wspomniał we wcześniejszej wypowiedzi przy omawianiu raportu a konkretnie o 

funduszu sołeckim. 

 

Wobec braku uwag i pytań Przewodniczący Rady przeszedł do następnego podpunktu 

porządku obrad. 

 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta 

Gminy Łęka Opatowska. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XI/65/2019 w sprawie udzielenia 

wotum zaufania dla Wójta Gminy Łęka Opatowska. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Olbrych 

 

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która przedstawiła iż, sprawozdanie finansowe 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Państwo Radni wcześniej otrzymali i mieli czas 

do zapoznania się z nimi. Następnie Skarbnik Gminy omówiła w/w sprawozdania, które 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

W tym momencie o godz. 12.31 ogłoszono kilkuminutową przerwę.  

 

Po przerwie o godz. 12.41 wznowiono obrady. 



Wobec braku uwag i pytań Przewodniczący Rady przeszedł do następnego punktu porządku 

obrad. 

 

8. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego według stanu na dzień 31 

grudnia 2018 rok.  

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła informację o stanie mienia komunalnego 

według stanu na dzień 31 grudnia 2018 rok, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

9. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o: 

1) przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2018 rok, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która odczytała pozytywną opinię o przedłożonym 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2018 r., która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

2) wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Łęka Opatowska    

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – M. Pacyna, który odczytał pozytywną 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok.  

 

Głos zabrał ponownie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – M. Pacyna, który odczytał 

wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łęka 

Opatowska za 2018 rok, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

11. Zapoznanie się z opiniami innych komisji w odniesieniu do wykonania budżetu 

Gminy za 2018 rok.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu – P. Jeziorny, który przedstawił 

pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia Komisji Planowania i Budżetu w odniesieniu do 

wykonania budżetu Gminy za 2018 rok. 

 

12. Dyskusja  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad. 

 

 13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok.  

 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XI/66/2019 w sprawie 



zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Olbrych 

 

2) udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XI/67/2019 w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Olbrych 

 

 

Glos zabrał Przewodniczący Rady, który pogratulował Wójtowi Gminy udzielonego 

absolutorium z wykonania budżetu Gminy za 2018 rok oraz życzył siły i wytrwałości  

w realizacji obecnego budżetu. 

 

Idąc dalej, Wójt Gminy serdecznie podziękował Przewodniczącemu za życzenia jak  

i Państwu Radnym za udzielone absolutorium, następnie podkreślił, iż nie jest to efekt tylko 

Wójta pracy, ale wspólnej również pracowników, Państwa Radnych, Państwa Sołtysów oraz 

wielu  innych osób. 

 

W tym momencie o godz. 13.22 ogłoszono kilkuminutową przerwę.   

 

Po przerwie o godz. o 13.27 wznowiono obrady.  

3) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok. 



Głos zabrała Skarbnik Gminy – P. Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany budżetu gminy 

na 2019 rok, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XI/68/2019 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Olbrych 

Wójt Gminy zabrał głos i dopowiedział odnośnie zwiększenia środków w budżecie na 

pielęgnacje i podcinanie drzew i poprawy bezpieczeństwa przy drogach gminnych bo za to 

zadanie odpowiada gmina. 

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019 - 

2039r. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – P. Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019 - 2039r., które stanowią załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XI/69/2019 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019 - 2039r., 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Olbrych 

 

 



14. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

 

15. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał mieszkaniec Marianki Siemieńskiej - M. Górecki, który spytał o 

kwestię zbiorowych pojemników na śmieci, czy w Mariance Siemieńskiej pozostaną od 1 

lipca czy nie? 

Wójt Gminy odpowiedział zgodnie z przyjętym przez radnych regulaminem odbioru śmieci 

pojemniki zbiorowe znikną od 1 lipca. Jedynym wyjątkiem będą szkoły.   

Idąc dalej Pan Górecki powiedział, jeżeli znikłyby te pojemniki zbiorowe do wypadałoby 

mieszkańców poinformować o tym,  żeby zakupili specjalne pojemniki lub worki. 

Następnie spytał Pan Górecki odnośnie terminu i sposobu remontu drogi po zrealizowanej 

kanalizacji w Mariance Siemieńskiej? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż zgodnie z umową do końca września tego roku firma zakończy 

wszystkie prace związane z kanalizacją oraz wykona położenie części bitumicznej oraz tam 

gdzie będzie potrzeba usunie i utwardzi nawierzchnię. Odnośnie zakresu prac w Mariance, ma 

być położona nowa masa bitumiczna przez całą Mariankę aż do drogi powiatowej. Pozostałe 

kwestie będą omówione na najbliższym spotkaniu z Panią Sołtys i Radą Sołecką wsi 

Marianka Siemieńska. 

Jako kolejny głos zabrał Radny Skotnik, który poinformował, iż w/w spotkanie odbędzie się 

w najbliższy czwartek o godz. 20.00 w uzgodnieniu z Panem Wójtem. 

Pan M. Górecki zabrał ponownie głos i powiedział że wolałby, żeby mieszkańcy mogli 

uczestniczyć w tym spotkaniu? 

Radny Skotnik odpowiedział, iż Rada Sołecka to jest głos wybranych mieszkańców   

i podejmują stosowne decyzje w ich imieniu. 

Następnie Pan M. Górecki spytał: „Kto odpowiada za śmieci przy rowach, drogach 

powiatowych - powiat czy w powiązaniu z gminą? bo temat ogólnie leży.  

Wójt Gminy odpowiedział, iż co do kwestii dróg powiatowych i krajowych odpowiadają 

zarządcy dróg. Ostatnio przy drogach gminnych było wykaszane w ramach sił pracowniczych 

Urzędu Gminy. Wzdłuż dróg krajowych pracownicy również opróżniali kosze na 

przystankach.  

Idąc dalej głos zabrał Radny Bartosik, który odniósł się do odmownego pisma dot. 

zamontowania luster przy drodze powiatowej w Łęce Opatowskiej, podkreślił,  iż żąda 

potwierdzenia na piśmie, od Pana Dyrektora, że ten przejazd jest bezpieczny i ponosi za niego 

pełną odpowiedzialność . 



Wójt Gminy odpowiedział, iż rozumie emocjonalne podejście Pana Radnego do tematu. 

Lustra z urzędu są zamówione lecz zgodnie z pismem gmina sama nie może tego lustra 

zamontować bez zgody zarządcy, ponieważ nie jest do tego uprawniona. Następnie Wójt 

powiedział, iż planuje wystosować pismo i poprosi o spotkanie z Panem Dyrektorem 

Powiatowego Zarządu Dróg aby ten temat szczegółowo wyjaśnić.  

Idąc dalej głos zabrał Radny Skotnik, który spytał o inwestycje - odwiert wody w Mariance 

Siemieńskiej oraz zbiorniki w Łęce Opatowskiej na jakim są etapie? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż w pierwszej i drugiej kwestii  jest przygotowany przetarg. 

Zdaje sobie sprawę z powagi sytuacji. Są zrobione pewne prace modernizacyjne i na 

Mariance i w Trzebieniu oraz  częściowo w Łęce Opatowskiej. Wierzy mocno że przetarg za 

niedługo będzie ogłoszony. Poprosił o cierpliwość. 

Radny Skotnik spytał o chodnik Szalonka –Klasak na jakim jest etapie? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż przed dzisiejszą sesją rozmawiał z pracownikiem Generalnej 

Dyrekcji Dróg i Autostrad, robi co w Jego mocy, to nie jest gminna inwestycja tylko GDDiA. 

Wynikły pewne kwestie dotyczące podziału oraz kwestii odszkodowań za dany odcinek i 

pewne prace zostały wstrzymane. Według odpowiedzi pracownika GDDiA jest to na 

końcowym etapie i ma nadzieję, że na koniec czerwca przetarg będzie ogłoszony a w nim 

wskazana konkretna realizacja tego odcina chodnika.   

Wobec braku dalszych uwag i wniosków Przewodniczący przeszedł do następnego punktu 

porządku obrad. 

 

16. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął o godz. 14.12 obrady 

XI sesji Rady Gminy Łęka Opatowska.  

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Łęka Opatowska 

/-/ Michał Jerczyński 

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


